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Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-6/2020 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 20. 10. 2020 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Hráský, Jebavý, Kaplan, Kokštejn, 

Musálek, Novotná (online), Pavelka (online), Prokešová, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka (online), Dudek, Harasimová (online), Hruša (online), Jarošík 

(online), Skrbek, Zdobinský (online) 

Omluveni:  Heller (a), Malá (a) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Chrudimský, Hojka, Půlpán 

 

Zasedání proběhlo hybridní formou, kdy byla účast zajištěna buď v prezenční formě či byla 

možnost se připojit distančně prostřednictvím MS Teams.  

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a na základě kontroly prezenční listiny mohl konstatovat, že 

akademický senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Doplnění AS UK FTVS o povolaného náhradníka 

Předseda AS UK FTVS Kaplan informoval o povolání náhradníka za na vlastní žádost 

odstoupivšího PhDr. Půlpána.  Uveden byl tak nový senátor Bc. Petr Dudek. Poté předseda 

Kaplan poděkoval za AS UK FTVS PhDr. Půlpánovi za aktivní členství v senátu. 

 

2. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Nikdo 

z přítomných neměl k předloženému programu námitky. Tichým souhlasem byl program 

schválen. 

 

3. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 15. 9. 2020 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 15. 9. 2020 byl 

s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do úterního 
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zasedání nebyly podány žádné připomínky, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu 

ze zasedání. Nikdo ze senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 15. 9. 2020: (18-0-1) 

Usnesení 01/10/2020: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 15. 9. 2020. 

 

4. Informace ze zasedání předsednictva AS UK FTVS 

Předseda Kaplan informoval o jednání předsednictva AS UK FTVS. Na jednáních dne 

12. 10. 2020 a 14. 10. 2020 byl připravován program říjnového zasedání AS UK FTVS. 

Zápisy ze zasedání předsednictva AS UK FTVS byly zaslány členům AS UK FTVS. AS UK 

FTVS tichým souhlasem přijal informaci ze zasedání předsednictva AS UK FTVS. 

 

5. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o současné situaci ohledně epidemie koronaviru. 

Zmínila povinnost vést výuku v distanční formě. Informovala o akreditaci doktorských 

programů. Pravidelně se schází krizový štáb, který řeší aktuální záležitosti v souvislosti 

s onemocněním covid-19. Byla uzavřena vnitřní sportoviště, probíhají jednání s nájemci. 

Byli jsme upozorněni, že je vysoký výskyt onemocnění covid-19 u studentů Erasmu. Byla 

zrušena výuka  CŽV. Studenti fyzioterapie mají povinnost se zapojit do pomoci s řešením 

epidemie, bude-li třeba.  

Proděkan Chrudimský přiblížil hodnocení přímé pedagogické činnosti (PPČ), které proběhne 

v pilotním režimu. Uvedl, že zatím je účast dobrovolná s předpokladem, že se toto hodnocení 

PPČ stane pevnou součástí hodnocení pracovníků. Místopředseda Zahálka se vyjádřil, že vítá 

snahu hodnotit PPČ a dotázal se, z jaké části rozpočtu budou uvolněny finanční prostředky 

na toto hodnocení. Tajemník Zelenka uvedl, že v červenci byl zákaz vyplácet účelové 

odměny, na hodnocení PPČ budou použity tyto prostředky. Senátorka Novotná se dotázala 

na účelová kritéria. Předsedající Kaplan se zeptal, zda je hodnocení PPČ určeno jak pro 

akademické pracovníky, tak i pro pracovníky vykonávající pedagogickou činnost. 

Proděkanem Chrudimským bylo zodpovězeno, že ano. Dále Kaplan upozornil na případnou 

duplicitu při hodnocení PPČ a nepřímé pedagogické činnosti (NPČ) v souvislosti s výukou 

v CŽV. Doposud byla výuka v CŽV zařazena do NPČ. Z uvedeného vyvstala také otázka, 

zda by nemělo být tedy součástí PPČ i vedení bakalářských a diplomových prací. Předseda 

Kaplan se vrátil k finančním prostředkům uvolněných pro účely hodnocení a ocenění PPČ na 

UK FTVS v pilotním režimu. Vznesl poznámku, zda finanční prostředky uvolněné pro 
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letošní rok pro hodnocení 20 pracovníků s nejvyšším bodovým součtem jsou adekvátní 

pilotnímu režimu s dobrovolnou účastí pracovníků, kdy se dá očekávat v rámci jednotlivých 

hodnotících parametrů případný výskyt těžko vyjasnitelných okolností. V rámci tohoto bodu 

tedy proběhla obsáhlá diskuse k hodnocení PPČ. Na závěr tajemník Zelenka podotkl, že 

připomínky by měli vedoucí kateder zasílat evaluační komisi UK FTVS. AS UK FTVS byl 

informován o připraveném hodnocení a ocenění PPČ na UK FTVS.  

 

6. Projednání a schválení Návrhu rozpočtu Fakulty tělesné výchovy a sportu Univerzity 

Karlovy pro rok 2020 

Tajemník AS UK FTVS Zelenka vyzdvihl rozhodnutí vyčkat do podzimu se schválením 

rozpočtu. Informoval o snižování ztrát v průběhu let 2015 – 2019 a dále přiblížil předložený 

dokument. Uvedl, že pravděpodobně přijdeme o cca 8 mil Kč z tržeb. Na odměny za VPČ 

budou vyčleněny 3 mil. Kč, na hodnocení PPČ 1,04 mil. Kč. Dále ing. Zelenka informoval, 

že i kdyby CŽV a DČ nevygenerovalo vůbec nic, i tak by mělo být k dispozici cca 5,5 mil. 

Kč na čerpání z FRM.  

Předseda ekonomické komise Zahálka kvitoval hospodářský výsledek 0 Kč a uvedl, že to je 

výsledek kvalitního hospodaření. Uvedl, že z jednání ekonomické komise vyplynul jeden 

dotaz, a to na rozpočtování částky na cestovné, kdy vzhledem k situaci by měla být částka 

snížena. Tajemník uvedl, že zde částka zůstala stejná s tím, že pokud se nevyčerpá, přejde do 

mzdové složky. Ekonomická komise s návrhem rozpočtu souhlasí a doporučuje ho ke 

schválení. Tajemník Zelenka ještě podotkl, že kontaktoval oba koordinátory projektu 

Progres, aby vyčíslili nerealizované náklady.  

Hlasování o Návrhu rozpočtu Fakulty tělesné výchovy a sportu Univerzity Karlovy pro rok 

2020: (15-0-2) 

 

Usnesení 02/10/2020: AS UK FTVS schvaluje Návrh rozpočtu Fakulty tělesné výchovy a 

sportu Univerzity Karlovy pro rok 2020. 

 

7. Projednání a souhlas s návrhem jmenování členů a náhradníků Disciplinární komise 

UK FTVS 

Spectabilis paní děkanka uvedla, že jmenování do Disciplinární komise UK FTVS je na dva 

roky a musí zde být vždy 3 členové a 2 náhradníci a to jak za akademické pracovníky, tak i 

za studenty. Předkládané návrhy do Disciplinární komise UK FTVS jsou: PhDr. Libor Flemr, 
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Ph.D. (za členy z řad akademických pracovníků), Mgr. Michaela Kaprálková a Mgr. Dan 

Omcirk (za členy z řad studentů). Za náhradníky z akademických pracovníků je navržena 

Mgr. Markéta Pecinová a za studenty Mgr. Pavlína Vostatková. 

Senátor Jarošík a Hruša se vyjádřili ke zmíněnému návrhu. Následně se rozvinula rozprava, 

po níž místopředseda Zahálka navrhl hlasovat per rollam. Jednalo by se tedy o využití 

korespondenčního hlasování u žádosti o souhlas AS UK FTVS ke jmenování členů a 

náhradníků Disciplinární komise UK FTVS. Při této příležitosti lze opřít výše uvedené 

rozhodnutí o Zákon č. 188/2020 Sb., který je obecně nadřazen Jednacímu řádu AS UK 

FTVS, který je vnitřním předpisem, a umožňuje v tomto případě, na základě usnesení AS 

UK FTVS, veřejné hlasování per-rollam i pro tajné hlasování. Vzhledem k současné 

legislativní nouzi a potřebám UK FTVS je tak doporučeno využít § 7 odst. 1 zákona 

č. 188/2020 Sb., protože se jeví v tuto dobu nejlepším řešením. 

Nikdo z přítomných neměl k navrženému hlasování per rollam námitky. 

Tajemnice AS UK FTVS Coufalová upozornila na dodržování zásad hlasování per rollam a 

dále sdělila senátorům instrukce k hlasování. 

Hlasování o přistoupení k hlasování o jmenování členů a náhradníků do Disciplinární komise 

UK FTVS formou per rollam: (15-0-1) 

 

Usnesení 03/10/2020: AS UK FTVS schválil hlasování o jmenování členů a náhradníků do 

Disciplinární komise UK FTVS formou per rollam. 

 

8. Zpráva z anket hodnotících výuku na UK FTVS v LS akademického roku 2019/20 

Proděkan Hojka přiblížil zprávu z anket hodnotících výuku na UK FTVS, která byla 

senátorům rozeslána. Informoval, že byla přijata opatření k zajištění výuky. Senátorka 

Harasimová se dotázala na postihy pro negativně hodnocené pedagogy. Proděkan Hojka 

uvedl, že zatím to převážně bylo řešeno domluvou. Senátorka Novotná se zeptala, zda tato 

zpráva bude rozeslána všem pedagogům. Proděkan Hojka uvedl, že tomu tak bude. 

Hlasování o zprávě z anket hodnotících výuku na UK FTVS: (16-0-0) 

 

Usnesení 04/10/2020: AS UK FTVS byl seznámen se zprávou z anket hodnotících výuku na 

UK FTVS v LS akademického roku 2019/2020 a přijal ho s tichým souhlasem. 
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9. Projednání a schválení hlasování per rollam „Podmínky přijímacího řízení pro 

akademický rok 2021/2022“ 

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil s výsledky hlasování per rollam ,,Podmínky 

přijímacího řízení pro akademický rok 2021/2022“, které proběhlo ve dnech 21. 9. – 25. 9. 

2020. 

       Z celkového počtu 20 (ke dni 21. září 2020 se dobrovolně vzdal členství v AS UK FTVS  

       PhDr. David Půlpán, zástupce studentské komory AS UK FTVS, a zároveň nehodlal zůstat  

       ani náhradníkem) zaslaných hlasovacích formulářů jednotlivým členům AS UK FTVS      

       bylo odevzdáno 14 hlasovacích formulářů, z toho 14 hlasovacích formulářů bylo platných.  

       Stanovisko ANO vyjádřilo 11 senátorů, jeden senátor vyjádřil stanovisko NE a dva senátoři  

       se zdrželi.     

Hlasování o usnesení 05/10/2020: (15-0-1) 

 

Usnesení 05/10/2020: Akademický senát UK FTVS vyjádřil souhlasné stanovisko       

k materiálu „Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2021/2022.   

 

10. Volby do AS UK 

Předseda AS UK FTVS Kaplan zmínil dosavadní členy dílčí volební komise pro volby do 

AS UK. Následně bylo navrženo doplnění dílčí volební komise o doc. PaedDr. Tomáše 

Periče, Ph.D. a PhDr. Martina Pěkného, Ph.D. za akademické pracovníky a za studenty byla 

navržena Petra Harasimová, Kristýna Hurichová, Kristýna Hrdličková a Vladimír Kopica.  

Dále bylo třeba jmenovat předsedu dílčí volební komise, navržen byl doc. Mgr. Michal 

Šteffl, Ph.D. 

Hlasování o doc. Mgr. Michalu Štefflovi, Ph.D. jakožto předsedovi dílčí volební komise: 

(18-0-0) 

Hlasování o doc. PaedDr. Tomáši Peričovi, Ph.D. jakožto členovi dílčí volební komise za 

akademické pracovníky: (16-0-2) 

Hlasování o PhDr. Martinu Pěkném, Ph.D. jakožto členovi dílčí volební komise za 

akademické pracovníky: (18-0-0) 

Hlasování o Petře Harasimové jakožto člence dílčí volební komise za studenty: (17-0-1) 

Hlasování o Kristýně Hurichové jakožto člence dílčí volební komise za studenty: (18-0-0) 

Hlasování o Kristýně Hrdličkové jakožto člence dílčí volební komise za studenty: (17-0-0) 

Hlasování o Vladimíru Kopicovi jakožto členovi dílčí volební komise za studenty: (18-0-0) 
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Usnesení 06/10/2020: AS UK FTVS jmenoval předsedou dílčí volební komise pro volby do 

AS UK doc. Mgr. Michala Šteffla, Ph.D. a schválil doplnění dílčí volební komise o doc. 

PaedDr. Tomáše Periče, Ph.D. a PhDr. Martina Pěkného, Ph.D. za akademické pracovníky a 

Petru Harasimovou, Kristýnu Hurichovou, Kristýnu Hrdličkovou a Vladimíra Kopicu za 

studenty. 

 

11. Různé 

Nikdo z přítomných či online připojených senátorů neměl žádný příspěvek do bodu Různé. 

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil 

termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 24. 11. 2020 od 13 hod. 

Následně zasedání ukončil.  

 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

Zapsala: PhDr. Klára Coufalová, Ph.D., tajemnice AS UK FTVS 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

           Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

              Mgr. Jan Chrudimský, Ph.D. 

 

 

  

 


